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SE-BRM.0012.2.4.2025                    PROJEKT  

 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI RMiG KÓRNIK 

z dnia 24 kwietnia 2025 roku 

 

 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Kórnik odbyło  

się 24 kwietnia 2025 roku, w godzinach 8:12 – 8:44 w sali posiedzeń RMiG 

w ratuszu bnińskim. W spotkaniu uczestniczyło 5 członków Komisji. 

 

Obecni:  

1. Iwona Kosmalska 

2. Marta Kowalczyk 

3. Dorota Łuczak 

4. Sebastian Stein 

5. Helena Świdurska 

W spotkaniu uczestniczyli również wiceburmistrz Sebastian Wlazły, radca prawny 

Urzędu MiG Przemysław Barczyński oraz kierownik Wydziału Oświaty i Polityki 

Społecznej Aneta Weber. 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Stein otworzył posiedzenie i powitał zebranych 

uczestniczących w posiedzeniu. Zapoznano się z Klauzulą informacyjną w związku 

z rejestracją nagrań komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik, która stanowi załącznik do 

protokołu. Komisja miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Przewodniczący Komisji zapytał zebranych, czy mają uwagi do przedstawionego 

porządku obrad. Nie zgłoszono uwag. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie petycji NSZZ Listonoszy Poczty Polskiej. 
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4. Rozpatrzenie petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów "AEQUITAS". 

5. Rozpatrzenie skargi na dyrektora SP w Kamionkach. 

6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Nie zgłoszono uwag do projektu protokołu z dnia 20.03.2025r. (załącznik do 

protokołu). 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian Stein, Helena 

Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

3. Rozpatrzenie petycji NSZZ Listonoszy Poczty Polskiej. 

Radca prawny Przemysław Barczyński przypomniał treść pisma NSZZ Listonoszy 

Poczty Polskiej – List otwarty do samorządowców z dnia 17.03.2025r. (pismo stanowi 

załącznik do protokołu). Następnie radca prawny omówił projekt uchwały (załącznik 

do protokołu) w sprawie propozycji dla Rady Miasta i Gminy Kórnik dotyczącej 

rozpatrzenia petycji w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wsparcia w walce o 

przyszłość Poczty Polskiej. W projekcie uchwały zaproponowano nieuwzględnienie 

petycji z przyczyn określonych w uzasadnieniu. Nie zgłoszono uwag do projektu 

uchwały. 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

propozycji dla Rady Miasta i Gminy Kórnik dotyczącej rozpatrzenia petycji w sprawie 

rozpatrzenia petycji dotyczącej wsparcia w walce o przyszłość Poczty Polskiej 
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Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian Stein, Helena 

Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr P/2/2025 z 24.04.2025 r. 

Uchwała Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik do protokołu.  

 

4. Rozpatrzenie petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów „AEQUITAS". 

Radca prawny Przemysław Barczyński omówił treść petycji Ogólnopolskiego 

Zrzeszenia Sędziów „AEQUITAS” wnoszonej w interesie publicznym tj. w obronie 

konstytucyjnej zasady niezawisłości sędziów polskich z dnia 26.03.2025r. Pismo 

stanowi załącznik do protokołu. Następnie radca prawny omówił projekt uchwały 

(załącznik do protokołu) w sprawie propozycji dla Rady Miasta i Gminy Kórnik 

dotyczącej rozpatrzenia petycji o wyrażenie zdecydowanego sprzeciwu wobec 

pogłębiającej się zapaści w polskich sądach powszechnych. W projekcie uchwały 

zaproponowano nieuwzględnienie petycji z przyczyn określonych w uzasadnieniu.  

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły wyraził opinię, że tak środowisko sędziowskie 

jeszcze chyba nigdy w historii Polski po 1989 roku nie było podzielone oraz pokrótce 

przedstawił historie dwóch sędziów. Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

propozycji dla Rady Miasta i Gminy Kórnik dotyczącej rozpatrzenia petycji o 

wyrażenie zdecydowanego sprzeciwu wobec pogłębiającej się zapaści w polskich 

sądach powszechnych 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 
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Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian Stein, Helena 

Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr P/3/2025 z 24.04.2025 r. 

Uchwała Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik do protokołu.  

 

5. Rozpatrzenie skargi na dyrektora SP w Kamionkach. 

Przewodniczący Komisji omówił skargę na dyrektora SP w Kamionkach wniesioną w 

dniu 3.04.2025r. przez rodzica dziecka uczęszczającego do wskazanej szkoły 

(załącznik do protokołu), w której zarzuca dyrektorowi: 

- niewykonywanie i zaniedbywanie obowiązków służbowych, 

- stronnicze, wybiórcze analizowanie przekładanych zgłoszeń, wniosków, 

- działania na szkodę małoletnich dzieci. 

Zapoznano się z stanowiskiem dyrektora (pismo z dnia 18.04.2025r.). w sprawie 

podnoszonych w skardze zarzutów, w którym dyrektor stwierdza ich 

bezpodstawność. Pismo stanowi załącznik do protokołu.  

Ustalono, że na kolejne posiedzenie Komisji zostanie zaproszony dyrektor szkoły, w 

celu odniesienia się do zarzutów. Komisja wystąpi do skarżącego o przekazanie 

nagrań wideo o których mowa w skardze, ze względu na potrzebę zweryfikowania 

zasadności zarzutów w niej zawartych.  

Radca prawny wskazał na potrzebę przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi.  

Głosowano w sprawie: 

Przedłużenie terminu rozpatrzenia skargi na dyrektora SP w Kamionkach do 6 

czerwca 2025r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian Stein, Helena 

Świdurska 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Ustalono, że kolejne posiedzenie Komisji odbędzie się 20.05.2025r. o godz. 8:00. 

 

6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Brak. 

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Sebastian Stein 

zakończył posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

 

                   Przewodniczący Komisji 

 

                            /-/ Sebastian Stein 

 

 

 

Protokołowała Joanna Grzegorowska 


